
 

ZAPISNIK 

sa 29. sjednice Općinskog vijeća Općine Sukošan održane 02. ožujka 2017. godine, s početkom u 18,30 sati 

u općinskoj vijećnici u Domu mladeži Sukošan. 

NAZOČNI: Mojmir Torbarina, Marin Keran, Božidar Dijan, Stipana Banić, Miroslav Raspović, Šime 

Dijan, Tomislav Dražić, Ante Dević, Klaudio Pavić, Milan Gašparović, Josip Torbarina, Jelena Gulan i 

Frane Stevanja. 

OSTALI NAZOČNI: Načelnik Općine Sukošan Ante Martinac, zamjenik općinskog načelnika Općine 

Sukošan Darko Smolić-Ročak, direktor komunalnog društva „Zlatna luka Sukošan“ d.o.o. Milan Ročak, 

djelatnica komunalnog društva „Zlatna luka Sukošan“ d.o.o. Katarina Bebek, mještanin Općine Sukošan 

Ante Raspović i novinar Velimir Brkić. 

 

Predsjednik vijeća  otvara  sjednicu  te  predlaže slijedeći: 

 

D N E V N I   R E D 

1. Usvajanje zapisnika sa  28. sjednice Općinskog vijeća, 

2. Odluka o razrješenju direktora-člana uprave trgovačkog društva „Zlatna luka Sukošan d.o.o. 

„Sukošan, temeljem podnesene ostavke, 

3. Odluka o imenovanju direktora-člana uprave trgovačkog društva  „Zlatna luka Sukošan„ d.o.o. 

Sukošan, 

4. Odluka o oslobađanju DVD-a Sukošan od plaćanja komunalnog doprinosa, 

5. Odluka o osnivanju prava građenja na zemljištu Općine Sukošan, 

6. Odluka o raspodjeli sredstava za redovito financiranje političkih stranaka za razdoblje od 01. 

siječnja do 31. prosinca 2017. godine političkim strankama, 

7. Cjenik za uslugu najma sale u Domu mladeži u Sukošanu, 

8. Razno. 

 

Vijećnik Marin Keran postavlja pitanje kako se može raspravljati o točki Ad.3. kada vijećnici o tome nisu 

dobili potrebne materijale, smatra da bi bilo svrsishodno da je dostavljen plan i program novog kandidata 

za člana uprave trgovačkog društva  „Zlatna luka Sukošan d.o.o„. Predsjednik OV odgovara da će se na 

ovoj sjednici raspravljati o toj temi i donijeti Odluka. Nenadno je direktor  Komunalnog poduzeća podnio 

ostavku  što je i  razlog ovakve sjednice OV. Vijećnik Marin Keran ističe da je u popratnim materijalima 

priložena ostavka direktora  iz koje se može vidjeti da je  podnesena 06.02.2017.g. što nije baš nenadno. 

Predloženi dnevni red  usvojen je sa 10 glasova, 1 vijećnik je bio protiv, dok su 2 vijećnika ostala 
suzdržana. 

Ad.1. 

Zapisnik s 28. sjednice  bez primjedbi usvojen je jednoglasno (13 glasova). 

Ad.2. 

Direktor komunalnog društva „Zlatna luka Sukošan“ d.o.o. Milan Ročak pozdravlja sve vijećnike te ističe 

da je sudskom presudom Općinskog radnog suda  oslobođen svih optužbi koje su mu se stavljale na teret, te 

se vraća na svoje staro rano mjesto (zapovjednika VP HAC-ONC). Ističe da se kao direktor komunalnog 

poduzeća u svome radu trudio i radio kako je najbolje mogao. Zadovoljan je sa postignutim rezultatima, 

osoba koja ga naslijedi može krenuti bez bojaznosti od financijskih i drugih  poteškoća. Nada se da će 

njegov nasljednik(ica) uspješno nastaviti voditi poslovanje komunalne firme. Zahvaljuje se Skupštini 

društva na ukazanom povjerenju te se ispričava ako je  nekad bio nezgodan ili ako je nekoga uvrijedio. 

Vijećniku Mojmiru Torbarini je žao što gosp. Milan Ročak odlazi sa funkcije direktora komunalnog 

poduzeća. Od prvog dana je bio uvjeren da će direktor svoje zadatke učiniti primjereno i na zadovoljstvo 

svih mještana. Stalno  je htio  direktora prikazati kao osobu koja će na određeni način i kroz određeno 

vrijeme steći ugled i  komunalno poduzeće dovesti u red bez obzira što je u javnom mnijenju bio prikazan 

kao osoba koja zastupa direktora na bilo koji način. Zahvaljuje oporbi koja je uvidjela problem u bivšem 

vođenju komunalne firme kao i na tome što su dali povjerenje gosp. Milanu Ročku  prije 2 mj., pokazali su 

da im je stalo do svih žitelja Općine Sukošan.  Zahvaljuje i direktoru na njegovom radu. Ističe da ga je 

kritizirao kada je u određenim situacijama bio neodlučan kao i  pohvalio kada je bio konkretan i učinkovit. 

Želi mu puno uspjeha i njegovom daljnjem radu kao i osobnom životu. 

Vijećnik Marin Keran zamjera gosp. Milanu Ročku što Skupštinu društva ranije nije upoznao da „ima 

skrivenu kartu“ odnosno da  se javio na javni natječaj za direktora komunalnog poduzeća dok je u „rukavu“ 



imao i druge opcije, te je time Skupštinu društva doveo u situaciji da bira novog direktora. Također mu želi 

puno sreće na starom radnom mjestu.  

Slijedeći za riječ javlja se vijećnik Miroslav Raspović koji navodi da u članku Zadarskog lista stoji da je 

direktor Milan Ročak 2015 g. pravomoćnom odlukom Vijeća Županijskog suda oslobođen svih optužbi a  

optužbi Općinskog suda još i ranije te smatra da se i prije moglo znati da će direktor odstupiti sa funkcije. 

Prošlu sjednicu se burna rasprava vodila o izmjeni Statuta komunalnog poduzeća oko brisanja obveze 

raspisivanja javnog natječaja, smatra da se na to išlo ciljano, zbog čega je opozicija  glasala protiv. Isto tako 

se zahvaljuje gosp. Ročku, komunalno poduzeće je doveo u red, posluje se prema ekonomskim standardima 

vrlo dobro, poduzeće posluje s dobiti, kupljeno je dosta mehanizacije što se može vidjeti i po amortizaciji 

koja je za 95% veća u odnosu na prošlu godinu. Direktor Milan Ročak želi istaknuti  da je 2015.g.  

oslobođen optužbi koja je bila podnesena privatno protiv njega, dok je 06. veljače. 2017.g. dobio 

pravomoćnu presudu za  radni spor, ističe da nije bilo nikakvih tajni.  

Predsjednik OV u ime Skupštine društva zahvaljuje gosp. Milanu Ročku, te je uslijedio i aplauz vijećnika. 

Odluka o razrješenju direktora-člana uprave trgovačkog društva „Zlatna luka Sukošan d.o.o. „Sukošan, 

temeljem podnesene ostavke usvojena je jednoglasno (13 glasova). 

Ad.3. 
Predsjednik OV  ističe da se na prošloj sjednici vodila rasprava oko izmjena Statuta i Odluke o osnivanju  

društva s ograničenom odgovornošću „Zlatna luka Sukošan  d.o.o.“, a sve u svrhu novonastale situacije. 

Općinska vlast je bila primorana unutar sustava naći osobu koja će obnašati funkciju direktora komunalnog 

poduzeća, a to je gđa. Katarina Bebek. Smatra pozitivnim da se unutar sustava komunalne firme  našla 

osoba  koja je iskazala volju obnašati funkciju direktora. 

Načelnik Ante Martinac se nadovezuje na izlaganje vijećnika Marina Kerana da ovakav način donošenja 

odluke donosi i dozu nesigurnosti, međutim ovo nije neuobičajena praksa. Na županijskoj razini imamo 

prilike vidjeti da su imena  kandidata za direktora određenih društva nepoznata dok gradonačelnik preko 

opunomoćenika ne predloži određenu osobu što je i pravo vlasnika društva. Napominje da član uprave 

društva može biti biran putem imenovanja ili putem javnog natječaja. Osoba koja je birana putem javnog 

natječaja ima čvrsti mandat te ne može biti opozvana ukoliko za to ne postoji opravdani razlog, dok se kod 

imenovanja sukladno Zakonu o trgovačkim društvima i Odukom Visokog trgovačkog suda član uprave 

može  opozvati  u svako doba, a za opoziv nije potrebno postojanje određenog razloga. Ističe da se u 

ovakvoj situaciji nije imalo vremena za raspisivanje javnog natječaja. Nastojalo se unutar sustava pronaći 

adekvatnu osobu za vođenje komunalnog društva. Gđa. Bebek je sa sadašnjim direktorom od samog 

početka te ispunjava sve uvjete za imenovanje propisane Odlukom o osnivanju društva s ograničenom 

odgovornošću. Smatra da gđi. Bebek treba pružiti potporu a rezultati će se pokazati u dogledno vrijeme. 

Predsjednik OV daje riječ gđi. Katarini Bebek koja se u kratkim crtama osobno predstavlja. Također je 

predstavila i kratkoročni Plan poslovanja i svoje viđenje razvoja komunalnog poduzeća. Napomenula je da 

će dugoročni plan poslovanja i razvoja komunalnog poduzeća rado predstaviti OV kada bude završen. 

Ističe da su vrata njenog ureda svima otvorena, te da se nada ukoliko bude imenovana za člana uprave 

društva imati  dobru suradnju sa OV, rado će primiti sve prijedloge i sugestije. Nakon  izlaganja gđe. Bebek 

vijećnik Mojmir Torbarina  pita gđu. Bebek koju stručnu spremu ima završenu, budući je u svom navodu 

rekla da je diplomirani ekonomist na što gđa.  Bebek odgovara da je završila stručni studij te je stekla titulu 

prvostupnika ekonomije na što vijećnik Miroslav Raspović dodaje da je to VI/1 stupanj stručne spreme što 

udovoljava uvjetima za imenovanje propisane Statutom  društava. 

Vijećnik Šime Dijan napominje da je oporba nije bila skeptična  prema gosp. Milanu Ročku prilikom 

njegova izbora u pogledu rada, već je smatrala da nije adekvatna osoba za funkciju direktora jer se protiv 

njega vodio sudski postupak. Gosp. Milan Ročak je opravdao svoj položaj te mu je žao što odlazi budući je 

do sada prebolio kojekakve udarce. Smatra da mu se jedino može zahvaliti. Također smatra da sama 

procedura oko imenovanja novog direktora ispada kao namještaljka. Protiv predložene osobe za funkciju 

direktora nema ništa već protiv same procedure. Mišljenja je da se trebao raspisati javni natječaj, na koji bi 

se možda i javio netko iz Općinske strukture. Pod time ne misli da bi bio izabran, budući je gđa. Bebek već 

upoznata s radom komunalnog poduzeća. Smatra da se javni natječaj mogao raspisati ili prolongirati 

Odluku o raskidu ugovora za 15-tak dana kako bi bilo vremena za  raspisivanje natječaja. 

Predsjednik OV napominje da Skupština društva u svako doba može opozvati člana uprave. Vijećnik Šime 

Dijan je svjestan da načelnik ima ovlasti donijeti određene odluke, ali smatra da bi sve bilo transparentnije 

da je raspisan javni natječaj. Načelnik Ante Martinac se uključuje te ističe da su lokalni izbori za cca. 3 mj., 

vjerojatno će  na zahtjev novog saziva vijeća biti raspisan javni natječaj. Napominje da komunalno 

poduzeće ne može niti jednog dana biti bez osobe ovlaštene za zastupanje. 



Za riječ se javlja vijećnik Mojmir Torbarina koji navodi da osobno nije znao da gosp. Milan Ročak odlazi 

sa funkcije direktora  dok nije dobio materijale za sjednicu, iako je imao dosta upita mještana. Pomno je 

analizirao situaciju, te smatra da netko fingirao. Trebalo se korektno postupiti prema oporbi i otvoreno reći 

da se u ovom trenutku nema boljeg kandidata. Poslovi u komunalnom društvu su niže razine složenosti, 

nije potreban neki ekspert. Osobno misli da je izvršen pritisak na gđu. Katarinu Bebek. Ima visoko 

mišljenje o predloženoj kandidatkinji ali može se dogoditi da istupi iz mjesta direktora te samim time 

ostane bez posla. Skinuta je obveza raspisivanja natječaja, smanjeni su kriteriji, trebalo se zajednički 

odlučiti  i na  transparentan način predstaviti gđu. Katarinu Bebek kao najboljeg kandidata u Općini, upitno 

je što će biti nakon lokalnih izbora. Mišljenja je da je na ovakav način izgubljeno povjerenje ne samo 

oporbe nego i mještana.  Također smatra da  mediokriteti danas vladaju i sputavaju  da se bude bolji. 

Predsjednik OV se ne slaže da osoba koja je u stalnom radnom odnosu može ostati bez posla, kao i to da je 

netko fingirao. Još jednom napominje da je izričito zadovoljan jer se pronašla adekvatna osoba unutar 

sustava koja će obnašati dužnost direktora. 

Vijećnik Marin Keran se želi nadovezati na  navode vijećnika Mojmira Torbarine i vijećnika Šime Dijana 

koji su praktički iznijeli isto mišljenje a to je da je ovakva procedura imenovanja direktora u biti dobro 

isplaniran „igrokaz“ te da su dovedeni pred gotov čin.  Prošlu sjednicu je promijenjen Statut u kojem je 

brisana obveza raspisivanja javnog natječaja, danas je predstavljena nova kandidatkinja koja je sada 

ukratko  predstavila svoju biografiju i program, dok su prilikom izbora gosp. Ročka vijećnici na vrijeme 

dobili njegov CV kao i Plan i program  rada poduzeća. Slaže  se s navodom vijećnika Mojmira Torbarina 

da je ovakav način imenovanja fingiran, na što Predsjednik OV ističe da je sada sasvim drugačija situacija 

u odnosu na situaciju gosp. Milana Ročka. 

Vijećnik Božidar Dijan smatra da su najveće pritužbe oko procedure, međutim ako načelnik garantira da  je   

procedura imenovanja u skladu sa zakonom  i donesenim odlukama nema što više dodati. Navodi da je 

načelnik također i  pojasnio da imenovanog člana uprave Skupština društva može  svojom odlukom na 

jednostavniji način opozvati. Da bi se izbjegle sumnje postavlja pitanje dali je imenovanje  legalan način 

izbora člana uprave komunalnog poduzeća na što predsjednik OV potvrdno odgovara. Vijećnik Božidar 

Dijan nastavlja te smatra da je da je gosp. Milan Ročak u svome poslovanju postavio jako visoku ljestvicu 

što je pozitivno za mještane Općine, bilo bi dobro da predložena kandidatkinja tu ljestvicu potvrdi ili je čak 

podigne. Osobno  će podržati njezino imenovanje, gđa. Katarina Bebek je zaposlena 4.g. u komunalnom 

poduzeću sa direktorom od samog početka, te radi u sustavu Općine. U konačnici obveza direktora je da 

svakih 6 mj. OV dostavi financijski izvještaj, ukoliko bude problema postoji mogućnost opoziva, ali je 

mišljenja  da joj treba pružiti priliku. 

Za riječ se javlja  i vijećnik Miroslav Raspović koji ističe da je OV na prošloj sjednici donijelo odluku da se 

ukida obveza raspisivanja javnog natječaja prilikom izbora člana uprave  kao i to da  mandat članu uprave 

traje najviše 5g.. Ukoliko gđa. Katarina Bebek bude imenovana, mandat joj treba trajati 5g. Smatra 

nekorektnim da se  gđa.  Bebek imenuje samo na 3 mj.  i da  novi saziv OV u 5 mj. ponovno raspravlja ovoj 

temi  ako funkcioniranje komunalnog poduzeća bude u redu, na što načelnik navodi da će u  Odluci o 

imenovanju mandat novom članu uprave trajati 5 g. Vijećnik Božidar Dijan se uključuje te napominje da je 

direktor komunalnog poduzeća dužan OV kao Skupštini društva predstaviti financijski izvještaj, plan 

poslovanja. Ako član uprave ispunjava uvjete i ako je OV zadovoljno nema razloga razgovarati o trajanju 

mandata, isto tako ako član uprave ne zadovoljava kriterijima Skupštine društva direktor se može opozvati. 

Načelnik ponovno ističe da će Odlukom biti propisano da  mandat novoizabranog člana uprave traje  5.g 

bez obzira što se može opozvati u svako doba.  

Vijećnik Marin Keran zbog novinara gosp. Brkića  želi istaknuti da je istup vijećnika Božidara Dijana bio 

njegov privatni a ne istup SDP-a. Ističe da je problematika u samoj proceduri imenovanja novog direktora. 

Vijećnica Stipana Banić  navodi da je procedura legalna, zakonski utemeljena svidjelo se to nekome ili ne. 

Na vijećnicima je da svojim glasom podrže ili ne podrže kandidatkinju. Gđa. Bebek po Zakonu o radu ima 

svoje stalno radno mjesto, ali ona prilikom imenovanja sklapa sporazum sa Skupštinom društva, ističe da u 

niti kojem slučaju ne bi mogla ostati bez radnog mjesta.  Vijećnik Mojmir Torbarina iznosi zadovoljstvo da 

je kandidatkinja zaštićena u slučaju da istupi sa mjesta direktora. Vijećnica Stipana Banić nastavlja te  

navodi da se o predloženoj kandidatkinji raspitala u komunalnom poduzeću budući je ne poznaje. Njena 

percepcija u komunalnoj firmi je sve najbolje te je mišljenja  da joj treba pružiti priliku da se predstavi.   

Vijećnik Marin Keran želi da se dokaže da se nije lagalo, fingiralo i vuklo za nos od izbora gosp. Milana 

Ročka ili najmanje od prethodne sjednice pa nadalje. 

Odluka o imenovanju Katarine Bebek za  direktora-člana uprave trgovačkog društva  „Zlatna luka 
Sukošan„ d.o.o. Sukošan,  usvojena je sa 10 glasova, 3 vijećnika su bila protiv. 



Predsjednik OV u ime OV čestita gđi. Katarini Bebek na imenovanju za novu direktoricu komunalnog 

poduzeća, te joj nalaže da za slijedeću sjednicu sastavi cjeloviti Plan rada.  

Vijećnik Miroslav Raspović ističe da je oporba glasala protiv ovakve odluke, ne zato što ima nešto protiv 

gđe. Katarine Bebek, naprotiv smatra da će ona vrlo dobro obavljati svoju dužnost, već su glasali protiv iz   

principijalnih razloga. 

Vijećnik Mojmir Torbarina je napustio sjednicu pa će usvajaju sljedećih odluka pristupiti 12 vijećnika. 

Ad.4. 

Odluka o oslobađanju DVD-a Sukošan od plaćanja komunalnog doprinosa bez rasprave je usvojena 
jednoglasno (12 glasova). 

Ad.5. 

Načelnik Ante Martinac navodi da je Općina Sukošan vlasnica zemljišta na kojem se planiraju izgraditi 

zgrada DVD-a i Dječjeg vrtića u Gorici te  im ovom odlukom Općina  daje pravo građenja, što je jedan od 

uvjeta iz mjere 7.4. Natječaj za ostvarivanje sredstava iz EU fondova biti će otvoren od 20.04. 2017g.  

Odluka o osnivanju prava građenja na zemljištu Općine Sukošan usvojena je jednoglasno (12 glasova.) 

Ad.6. 

Načelnik Ante Martinac predstavlja Odluku o raspodjeli sredstava za redovno financiranje političkih 

stanaka te napominje da se predviđena sredstva iz odluke odnose na razdoblje od 01.01.2017g. do stupanja 

na snagu odluke Vlade RH o raspisivanju lokalnih izbora. 

Odluka o raspodjeli sredstava za redovito financiranje političkih stranaka za razdoblje od 01. siječnja do 
31. prosinca 2017. godine političkim strankama usvojena je jednoglasno (12 glasova). 

Ad.7. 
Načelnik Ante Martinac navodi da je OV 2015.g. dalo suglasnost komunalnom poduzeću  na cjenik usluga 

najma sale u Domu mladeži u Sukošanu. Budući se pojavila potreba za korištenje navedenog prostora od 

strane Osnovne škole Sukošan i Dječjeg vrtića  Zlatna lučica a isti nisu navedeni u cjeniku, stavak 3. 

predmetnog cjenika se nadopunjuje te će glasiti „Usluga najma sale Doma mladeži za potrebe Općinskih 

udruga, Osnovne škole Sukošan i Dječjeg vrtića Zlatna Lučica Sukošan  koristiti će se bez naknade“. 

Cjenik za uslugu najma sale u Domu mladeži u Sukošanu, usvojen je jednoglasno (12 glasova). 

Ad.8. 

- Vijećnik Marin Keran postavlja pitanje u kojoj je fazi realizacija projekata  komunalne 

infrastrukture u Debeljaku, izgradnje  vrtića u Gorici kao i proširenje vrtića u Sukošana čija je 

realizacija pompozno najavljivana pri donošenju proračuna za 2016.g. 

Načelnik Ante Martinac odgovara da je projektna dokumentacija za komunalnu infrastrukturu u 

Debeljaku završena,  pojavio se imovinsko-pravni spor oko djela zemlja (13m2)  zbog izvlaštenja, 

budući su neki vlasnici umrli. Ističe da će Općina platiti naknadu za izvlaštenje kako bi ishodovala  

Građevinsku dozvolu. Napominje da će se ovaj projekt nominirati u mjerama 7.4 Ministarstva 

poljoprivrede ili putem regionalnog razvoja. Za izgradnju Dječjeg vrtića u Gorici  i Sukošanu  OV 

će morati prema pravilniku donijeti još jednu odluku kako bi dokumentacija bila kompletna. 

Natječaji se očekuju od 18.04.2017.g. Dječji vrtići će prema najavama  iz Ministarstva biti 

prioriteti za ostvarivanja sredstava iz EU fondova. 

Vijećnik Marin Keran postavlja pitanje dali je koji od navedenih projekata završen u 2016.g. na što 

načelnik odgovara da niti jedan od navedena projekta nije mogao biti završen u 2016.g. 

- Vijećnik Božidar Dijan navodi da je prije cca. godinu dana postavio pitanje u vezi sanacije 

napuštene kuće na križanju ulice „Požečevac“ i  ulice „Podvornice“, te je  načelnik istaknuo da će 

kontaktirati vlasnike. Zanima ga  dali lokalna samouprava može pristupiti čišćenju spomenute kuće 

koja je leglo zaraze te se javljaju i pritužbe mještana,  na što načelnik odgovara da Općina nažalost 

nema zakonski pravo pristupiti sanaciji spomenute kuće bez privole vlasnika. Upoznat je s tim 

problemom, te će ovih dana razgovarati sa direktoricom komunalnog poduzeća oko provedbe 

dezinsekcije i deratizacije da se zaraza ne širi te će  komunalni radnici voditi računa oko čišćenja. 

- Vijećnik Šime Dijan postavlja pitanje u vezi radnog vremena kafića budući ima pritužbi od strane 

mještana koji smatraju da kafići „Kasijan“ i „Red nose“ rade dugo u noć te nastaju vike i galame. 

Ranije su se takve primjedbe odnosile na kafić „Sunset“ pa se uspjelo riješiti.  Budući je OV 

donijelo Odluku o radnom vremenu ugostiteljskih objekta smatra da se vlasnike za sada treba 

opomenuti da mještani imaju primjedba, ako se na taj način ne riješi problem OV će morati 

donijeti  novu odluku kojom bi riješila spomenute primjedbe. Mještani su ovakve primjedbe preko 

protokola Općine uputile OV . Načelnik Ante Martinac ne zna zašto nadležne inspekcijske službe i 

MUP ne reagiraju, radna vremena se strogo moraju poštivati. Razgovarati će sa djelatnicima 

Policijske uprave te ih upozoriti na primjedbe. Kao turističko mjesto želimo da kafići duže rade a 



da ne bude galame što je nemoguće. OV ima mogućnost i selektivno nekome skratiti radno 

vrijeme. Ističe da pismeno nije dobio primjedbu mještana po ovom pitanju. 

- Vijećnik Šime Dijan smatra da je Općina Sukošan respektabilna  u široj regiju te da bi bilo pomalo 

i sramotno da za vrijeme turističke sezone ljudi prodaju ribu uz automobile ili da se  povrće i voće  

prodaje uza cestu, na što načelnik  navodi da postoji ideja da se ribarnica ove sezone privremeno 

napravi na jednom dijelu „Ruševca“. Imovinsko-pravni spor oko zemljišta gdje se planira raditi 

tržnica i ribarnica se vodio do nedavno. Uskoro bi dozvola trebala biti izdana, projekt je oko 

1.500.000,00 kn te je i to jedan dio koji bi se trebao financirao iz mjere 7.4.  

- Vijećnica Jelena Gulan postavlja pitanje što se poduzelo u svezi reflektora na igralištu u Gorici, na 

što načelnik odgovara da se oko toga treba dogovoriti, mislio je da je taj problem riješen.  

- Vijećnik Miroslav Raspović napominje da se prije 4.g. na konstituirajućoj sjednici govorilo o 

tržnici, što se do danas nije riješilo. Ističe da se „Sonik“ u Debeljaku zatvorio, počinje se s 

radovima što je za pohvalu. Načelnik se nadovezuje te navodi da je to investicija oko 2.000.000,00 

kn koju sukladno sporazumu financira „Sonik“, te mu je Općina Sukošan kao investitor prenijela 

sve ovlasti. Također ističe da će se paralelno s time adaptirati i ambulanta u Debeljaku. 

- Vijećnik Marin Keran ističe da je prije cca 2.g. održana tematska sjednica  o razvoju turizma u 

Općini Sukošan na kojoj su date određene smjernice načelniku i Turističkoj zajednici o usvajanju 

strategije razvoja turizma Općine Sukošan, uvođenju smeđe signalizacije za koju je po njegovom 

sjećanju direktor Milan Ročak rekao da će koštati oko 30.000,00 kn… itd. Kasnije su  u vezi toga 

načelniku postavljanja pitanja na koja je odgovarao  da se ne može ništa bez Strategije razvoja 

turizma. Slijedeća  turistička sezona je pred vratima, ništa se nije napravilo. Načelnik navodi da je 

Strategija razvoja turizma u izradi te je dostavljena vijećnicima, međutim nitko nije dao prijedloge 

niti primjedbe. Čudi  ga da vijećnik Marin Keran nije uputio primjedbu a vjerojatno će prilikom 

njenog usvajanja glasati  protiv, vijećnik Marin Keran ističe da će o tome  kad  za to dođe vrijeme. 

- Vijećnik Marina Kerana također navodi da je donačelnik prije par mjeseci obećao dostaviti 

„reviziju“ oko prodaje zemljišta mladim obiteljima u Debeljaku, međutim do danas izvještaj nije 

dostavljen, na što načelnik odgovara da će izvješće pismeno dostaviti što nalaže i Predsjednik OV.  

- Direktor  komunalnog poduzeća Milan Ročak ističe da će smeđa signalizacija biti postavljena do 

ljeta, te napominje da se vijećnik Marin Keran na tematskoj sjednici obvezao da će dostaviti 

prijedloge kako bi se Strategija razvoja turizma unaprijedila, koja nisu dostavljena, na što vijećnik 

Marin Keran ističe da se nije na ništa osobno obvezao, te da je u svom navodu samo htio pohvaliti 

gosp. Milana Ročka. Predsjednik OV ponavlja da do sada nije zaprimljena niti jedna primjedba niti 

prijedlog. 

- Vijećnik Klaudio Pavić stavlja primjedbu na cestu na području PTT koja je u derutnom stanju i 

smatra da je sramotno da je cesta na glavnoj plaži u onakvom stanju. 

 

 

Rasprave više nije bilo pa predsjednik zaključuje sjednicu u 19,45 sati. 

Sjednica je tonski snimana i tonski snimak je pohranjen u JUO Općine Sukošan. 

 

       Zapisničar:                                                 Predsjednik OV: 

     Lucija Dijan, bacc. admin.publ     Tomislav Dražić, dipl.ing 

 
 


